



تونز TONZ

PREMIUM QUALITY | جودة ممتازة

ملف الشركة ٢٠٢٦ COMPANY PROFILE 2026

Saudi Arabia's Premier Supplier to the Food Processing Industry

المورد الرائد في المملكة العربية السعودية
لقطاع الصناعات الغذائية

Bulk importer and distributor of premium frozen food products — exclusively supplying food processing factories, shawarma manufacturers, and large-scale catering operations.

مستورد وموزع لمنتجات غذائية مجمدة فاخرة — نورد حصرياً لمصانع الأغذية ومصانع الشاورما وشركات الإعاشة الكبرى.

7+

YEARS EXP.
سنوات خبرة

9

CITIES
مدن تغطية

5+

PRODUCT LINES
خطوط إنتاج

FCL

CONTAINERS
حاويات كاملة

WHO WE ARE

The Backbone of Saudi Arabia's Food Processing Supply Chain

من نحن

العمود الفقري لسلسلة توريد الصناعات الغذائية في المملكة

**Our Mission**

مهمتنا

TONZ was established to bridge the gap between international food suppliers and Saudi Arabia's rapidly growing food processing industry.

تأسست تونز لسد الفجوة بين موردي الأغذية الدوليين وقطاع الصناعات الغذائية سريع النمو في المملكة.

Our Focus

تركيزنا

We operate exclusively in the B2B space — supplying food processing factories and institutional caterers. We do not handle retail.

نعمل حصرياً في قطاع الأعمال (B2B) - نورد لمصانع الأغذية وشركات الإعاشة. نحن لا نتعامل مع مبيعات التجزئة.

Our Reach

وصولنا

From our distribution hub in Buraydah, we serve clients across 9 major cities in Saudi Arabia via a certified cold-chain network.

من مركز التوزيع الخاص بنا في بريدة، نخدم عملائنا في ٩ مدن رئيسية عبر شبكة تبريد معتمدة.



Our model is built on volume, consistency, and long-term B2B partnerships.

نموذج عملنا مبني على الحجم الكبير، والاستمرارية، وشراكات الأعمال طويلة الأمد.



LOGISTICS & ADVANTAGES

اللوجستيات والمميزات

Nationwide Cold-Chain Distribution Network

شبكة توزيع مبردة
تغطي أنحاء المملكة

Direct International Sourcing

الاستيراد الدولي
المباشر

We import directly from certified manufacturers globally, ensuring competitive pricing and traceable quality.

نستورد مباشرة من المصانع المعتمدة عالمياً، مما يضمن أسعار تنافسية وجودة يمكن تتبعها.

Flexible Container Supply

توريد حاويات مرنة

FCL (20ft / 40ft) container shipments via CIF Jeddah and Dammam ports to scale with your demand.

شحن حاويات كاملة عبر موانئ جدة والدمام لتتناسب مع حجم طلبك.

Certified Cold-Chain

سلسلة تبريد معتمدة

Maintained at -18°C or below throughout the entire supply chain — from port to your loading dock.

نحافظ على درجة حرارة -18 مئوية عبر سلسلة التوريد بأكملها - من الميناء إلى مستودعك.



CERTIFICATIONS & COMPLIANCE

الشهادات والامتثال



HALAL CERTIFIED
حلال معتمد



SFDA LICENSED
رخصة الغذاء والدواء



ISO 22000
إدارة الجودة



CR: 7017989661
سجل تجاري سعودي



TONZ تونز

PREMIUM QUALITY | جودة ممتازة

Ready to Start a Partnership?

هل أنت مستعد لبدء الشراكة؟

 tonzco.com

 info@tonzco.com

 +966 53 113 8575

Buraydah, Al Qassim, Kingdom of Saudi Arabia